
       Zápisnica zo zasadnutia Výboru RZ pri Gymnáziu Jozefa Lettricha v Martine 

                                           konaného dňa  18.11.2024 o 16.00 hod 

 

počet prítomných členov:         12 

počet neprítomných členov:      4 

z toho ospravedlnení:                2 

Výbor RZ bol 12 prítomnými členmi uznášania schopný. 

hostia:    PaedDr. Eva Kuková, riaditeľka školy 

               Silvia Pálffyová, hospodárka RZ 

               Marta Zifčáková, tajomníčka školy 

Program: 

1. Otvorenie predsedníčky RZ 

2. Informácie riaditeľky školy 

3. Informácie tajomníčky školy 

4. Diskusia 

5. Uznesenie 

6. Záver 

 

 

Rokovanie: 

 

K bodu č.1: Otvorenie a informácie predsedníčky RZ 

Na úvod zasadnutia predsedníčka RZ Ing. Katarína Jelínková privítala všetkých členov výboru 

RZ a predniesla návrh na schválenie finančných prostriedkov z rozpočtu RZ na prestavbu 

učebne chémie. Všetci prítomní členovia Výboru RZ jednohlasne schválili ponuku od 

spoločnosti KVANT v sume 17 550 €. 

Následne predsedníčka RZ požiadala riaditeľku školy o aktuálne informácie v školskom roku 

2024/2025. 

 

K bodu č.2: Informácie riaditeľky školy PaedDr. Evy Kukovej 

Na úvod zasadnutia riaditeľka školy PaedDr. Eva Kuková privítala všetkých členov výboru RZ 

a poďakovala za schválenie finančných prostriedkov na prestavbu učebne chémie. Zároveň 

poďakovala členom RZ za vyzbierané poplatky RZ v jednotlivých triedach. Poskytla ďalšie 

dôležité informácie: 

- vyhodnotila výchovno-vzdelávacie výsledky žiakov triedy za 1. štvrťrok  

- informovala o mimoriadnych výsledkoch školy, o úspechoch žiakov a o pláne výkonov 

- vyhodnotila zrealizované aktivity  - podľa ročníka (Deň študentov, aktivity k 55. výročiu 

úmrtia Jozefa Lettricha, stužková slávnosť, triedne akcie...) 

- informovala o pripravovaných aktivitách do konca 1. polroka 



-  informovala o školskej jedálni – v novembri sa z personálnych dôvodov varí jedno jedlo, 

momentálne sa koná výberové konanie na novú vedúcu ŠJ a tiež kuchárku 

- informovala, že od 1.1. vstupuje do platnosti nová legislatíva (mobily, informovaný súhlas 

rodiča) – dostaneme pokyny od MŠ SR– rodičia budú informovaní prostredníctvom 

Edupage o zmenách 

- vysvetlila použitie príspevky RZ (hygienické potreby – toaletný papier a jednorazové 

utierky, školské pomôcky, registračné poplatky na súťaže, skvalitnenie tried – nábytok – 

aktuálne učebňa chémie,  ocenenia žiakov...) 

- informovala o  vyhodnotení úspechov žiakov na súťažiach – zverejnené v novinkách – 

tam nájdu rodičia podrobnejšie informácie, ŽSK v tomto školskom roku ocení 3 žiakov 

školy za mimoriadne študijné výsledky a športové výsledky 

- informovala rodičov o zapojení sa školy do projektov – debarierizácia stredných škôl – 

aktuálne sa realizuje, čakáme na dodanie schodiskovej plošiny 

- informovala o školských aktivitách – Mikulášska latka, Pasovací večierok pre prímy, 

Vianoce v škole  20. 12. (skrátené vyučovanie) 

- informovala o Vianočnej akadémii pre rodičov – 17.12.2024 o 16.00 hod v školskej 

jedálni 

- na záver informovala o možnosti konzultácií aj s inými vyučujúcimi počas rodičovského 

do 17.30 

- informovala o bezpečnostných opatreniach v škole, rodičia si pozreli video o tom, ako sa 

majú správať žiaci v kritickej situácii 

- poďakovala za spoluprácu s rodičmi počas školského roku 

 

K bodu č.3: Informácie tajomníčky školy Marty Zifčákovej 

     Tajomníčka školy informovala členov RZ o finančných prostriedkoch, ktoré sa nachádzajú 

na bankovom účte RZ a tiež v pokladni RZ. Zároveň oboznámila členov RZ o úhradách 

príspevkov v jednotlivých triedach. 

K bodu č.4: Diskusia 

p. Pšenka - sa zaujímal o bezpečnosť žiakov v triedach, podal návrh na výmenu 

bezpečnostných fólii na okná na chodbách 

p. Murgaš – zisťoval, ako je škola chránená v prípade nebezpečnej situácie, zároveň ocenil, že 

kľúče od jednotlivých tried majú všetci pedagogickí zamestnanci vyučujúci v triedach 

p. Slabejová - sa zaujímala o školské lavice v kvinte a estetickú stránku triedy 

p. Nemilová - sa zaujímala o lyžiarsky výcvik pre tercie 

p. Murgaš- sa zaujímal o informovaný súhlas rodiča po aktuálnych zmenách 

 

K bodu č.5: Uznesenie 

 

Výbor RZ berie na vedomie: 

- informácie predsedníčky RZ 

- informácie vedenia školy o organizačnom zabezpečení školského roku 



Výbor RZ schvaľuje: 

- finančnú čiastku vo výške 17 550,- EUR na prestavbu učebne chémie 

 

K bodu č.6: Záver 

Predsedníčka RZ ukončila rokovanie a poďakovala členom za účasť. 

 

V Martine 19.11.2024 

Zapísala: Marta Zifčáková 

Schválila: Ing. arch. Katarína Jelínková, predsedníčka RZ 


